

Państwowe Muzeum Archeologiczne

MATERIAŁY STAROŻYTNE

X



WROCLAW — WARSZAWA — KRAKÓW
ZAKŁAD NARODOWY IMIENIA OSSOLIŃSKICH — WYDAWNICTWO
1964

SPIS TREŚCI

СОДЕРЖАНИЕ — CONTENTS

R. Jamka: Fibule typu oczkowego w Europie środkowej ze szczególnym uwzględnieniem ziem polskich	7
— Фибулы глазковидного типа в Центральной Европе с особым учётом польских земель	
— Eye-Brooches in Central Europe and Particularly in Poland	
B. Balcer: Cmentarzysko halsztacko-lateńskie w Warszawie-Zbytkach w świetle badań w latach 1958 i 1960	105
— Гальштатско-латенский могильник в м. Варшава-Збытки в свете исследований 1958 и 1960 гг.	
— A Hallstatt-La Tène Cemetery in Warsaw-Zbytki in the Light of the 1958 and 1960 Excavations	
Z. Krzak: Przyczynek do znajomości osadnictwa neolitycznego na Wyżynie Opatowskiej	121
— К вопросу о сведениях о неолитическом поселенчестве на Опатовской Возвышенности	
— Contribution to the Knowledge of Neolithic Settlement on the Opatów Upland	
M. Kubasiewicz: Szczątki zwierzęce z osiedla obronnego kultury łużyckiej w Sobiejuchach, pow. Żnin	145
— Остатки животных из оборонительного поселения лужицкой культуры в м. Собеюхи, повят Жнин	
— Animal Remains from a Fortified Settlement of the Lusatian Culture at Sobiejuchy, Żnin District	
J. Piaskowski: Metaloznawcze badania przedmiotów żelaznych z osady w Nowej Hucie-Mogile z okresu rzymskiego	169
— Металлографические исследования железных предметов римского периода из поселения в м. Нова Гута-Могила	
— Metallographical Examinations of Iron Objects from a Settlement of the Roman Influences Period at Nowa Huta-Mogila	
J. Szydłowski: Ciałopalne cmentarzysko rzymskie w Zakrzowie, pow. Krapkowie	187
— Трупосожигательный римский могильник в м. Закшув, повят Краковице	
— Cremation Graves of the Roman Period at Zakrzów, Krapkowie District	
G. Gralla: Szczątki kostne z ciałopalnego cmentarzyska rzymskiego w Zakrzowie, pow. Krapkowie	225
— Разработка костных остатков из тропосожигательного римского могильника в м. Закшув, повят Краковице	
— Report on Bone Remains from Cremation Graves at Zakrzów, Krapkowie District	
B. Zawadzka: Cmentarzysko grobów kloszowych w Warszawie-Henrykowie	229
— Могильник клёшевых погребений в Варшаве-Генрикове	
— A Cemetery in Warsaw-Henryków	